
Side 1 av 22 

  

Unjárgga gielda 
Nesseby kommune  

Møteinnkalling 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 03.04.2017 

Tid: 12:00         Merk tidspunkt! 

 

 

 

  
Forfall meldes snarest til Servicekontoret på tlf 40 44 05 00 eller e-post sentralbord@nesseby.kommune.no 

Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 

 

Innkalling er sendt til: 

Navn    Funksjon   Representerer 

Knut Store   Leder    A 

Oddvar Betten   Nestleder   SV 

Hanne Iversen   Medlem    A 

Marit Kjerstad   Medlem    H/TVP 

Bjarne Store-Jakobsen  Medlem    SÁB/SFP 

Jan Hansen   Varamedlem   A 

Ina Kristine Store  Varamedlem   A 

Inga Pettersen Lindi  Varamedlem   A 

Ole Petter Skoglund  Varamedlem   SV 

Kjell-Harald Erichsen  Varamedlem   H/TVP 

Iver Per Smuk   Varamedlem   H/TVP 

Anja Pedersen Noste  Varamedlem   SÁB/SFP 

Liv Solfrid Mathisen  Varamedlem   SÁB/SFP 

 

 

 

 

 

Varangerbotn, 27. mars 2017 

 

 

 

Knut Inge Store 

Ordfører 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:sentralbord@nesseby.kommune.no
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Saksnr Innhold 

PS 14/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 15/17 Referater 
PS 16/17 Odd. I. Lam -Klage på avslag - søknad om støtte til kjøp av fiskebåt 

PS 17/17 Søknad fra VBK om arrangementsstøtte 

PS 18/17 Søknad om støtte til sekretær/administrasjon - Næringsforening i 
Nesseby 

PS 19/17 Skogbrukssjefen i Finnmark - søknad om midler til skogrydding langs 

riksvegen 
PS 20/17 Mietinen Maskin AS - søknad om nytt steinbrukk/uttak i Nyelv 

PS 21/17 Innkjøp av ny brannbil 

PS 22/17 Mari-Ann Nilssen m/flere - klage på vedtak om avslag på dekning av 
saksomkostning 

PS 23/17          B-sak  -  Legges frem i møtet 

 

 

PS 14/17 Godkjenning av innkalling og saksliste 
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PS 15/17 Referater 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Stab- og utvikling 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

22.02.2017 

2016/644-0 / 

223 

  Ole Petter Skoglund 

40440543 
Ole.petter.skoglund@nesseby.k

ommune.no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 16/17 03.04.2017 

   

   

   

   

   

 

 

Odd. I. Lam - Klage på avslag - søknad om støtte til kjøp av fiskebåt 

Administrasjonssjefens innstilling 

Formannskapet stadfester sitt vedtak om avslag vedrørende søknad om støtte til kjøp av fiskebåt. 

 

 

 

 

 

 

Varangerbotn 27.3.2017 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

 

Ole Petter Skoglund 

Saksbehandler 

 

 

 
 

 

 

 

Bakgrunn for saken 

Odd I. Lam oppsøkte Nesseby kommune 20.juli 2016 for å søke om tilskudd til kjøp av fiskebåt. 

Det var på dette tidspunktet ferieavvikling i kommunen, og han fikk ikke kontakt med aktuelle 
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saksbehandlere denne dagen til bistand med søknad. Han mener derfor at han ikke kan lastes for 

at søknaden ikke ble registrert som mottatt denne dato.  

Han fikk avslag på sin søknad om støtte fra kommunens næringsfond, med begrunnelse at 

søknad ble mottatt av kommunen etter at kjøpet var gjennomført.  

I brev datert 30.12.16 klager han på formannskapets vedtak om å avslå søknaden i sitt møte 

29.11.16, sak PS 90/16.  

 

Vurderinger 

Klager fremholder at han har gjort det som er rimelig å forvente for å fremme søknaden for 

kommunen før kjøpet av båten ble gjennomført. Selv om søker poengterer at han må ha hjelp til 

å utforme skriftlige dokumenter, bør det kunne forventes at han kan levere et kortfattet 

dokument som gjør kjent at han søker om tilskudd, og at han snarlig vil gjennomføre kjøpet. 

Hjelp til utforming av et slikt dokument finnes i det private markedet, selv om kommunens 

administrasjon dersom det er tid og anledning, kan bidra med dette.  Generelt gis alltid slik 

bistand hvis det er mulig. Se for øvrig vedlegg. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

Kommunen omgjør sitt vedtak om avslag.  

 
1. Formannskapet innvilger Odd Ingvald Lam et tilskudd på kr. 100.000,- til kjøp av båt.  

2. Tilskuddet utgiftsføres 1.24435.9521.325.000 – Ordinært næringsfond  

3. Tilskuddet utbetales mot dokumenterte kostnader(eks.mva).  

4. Før utbetaling av tilskudd kan finne sted skal prosjektet være fullfinansiert, 

investeringskostnadene dokumentert og fartøyet være forsikret.  

5. Dersom støtteobjektet blir avhendet eller støttemottaker flytter ut av kommunen innen 5 år fra 

kjøpsdato, skal tilskuddet tilbakebetales.  
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Stab- og utvikling 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

07.03.2017 

2017/63-0 / 

223 

  Ole Petter Skoglund 

40440543 
olepetter.skoglund@nesseby.ko

mmune.no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 17/17 03.04.2017 

Gielddastivra/Kommunestyret   

   

   

   

   

 

 

Søknad fra VBK om arrangementsstøtte 

Administrasjonssjefens innstilling 

1. Søknaden avslås. 

 

 

 

 

 

Varangerbotn 24.3.2017 

 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

 

 

Ole Petter Skoglund 

                                                                                                                    Saksbehandler 
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Bakgrunn for saken 

VBK har i e-post 30.01.17 til Nesseby kommune søkt om kr. 50.000,- i arrangementsstøtte til 

gjennomføring av Isak Saba cup som er en fotballturnering for aldersbestemte lag. VBK har 

arrangert denne turneringen årlig siden 2010. Arrangementet foregår på kunstgressbanen i 

Varangerbotn. VBK skriver i sin søknad at de ønsker ekstra markering i anledning VBKs 30-

årsjubileum. Pengene forespeiles benyttet til nye spillerdrakter og treningsdresser, samt 

profileringsutstyr i anledning samelandsmøtets 100-årsjubileum og VBKs 30-årsjubileum. Det 

fremholdes at Nesseby de siste årene har mottatt flyktninger, som fører til at klubben nå har flere 

spillere som kommer fra hjem med begrenset økonomi. En slik støtte kan dermed hjelpe til med 

å skaffe alle barna likt treningstøy, og at dette er viktig for lagfølelsen blant spillerne. Som 

gjenytelse tilbyr VBK profilering av Nesseby kommune på drakter/treningsdresser, samt på 

VBKs hjemmeside og i speakertjenesten under fotballarrangementet.  

 

Vurderinger 

VBK er ett av tre store idrettslagene i kommunen. I tillegg til fotballagene, driver klubben Helsa 

Opp treningssenter i Varangerbotn. Den årlige fotballturneringen Isak Saba Cup samler barn fra 

hele regionen hvert år. Det er i forbindelse med søknaden ikke levert finansieringsplan eller 

kostnadsoversikt for den omsøkte støtten. VBK har imidlertid ved søknaden om kulturmidler for 

2016 lagt ved årsregnskap for 2015 som viser en tilsynelatende sunn økonomi og god 

økonomisk styring.  

 

Økonomiske tilskudd til lag og foreninger gis som hovedregel ved fordeling av årlige 

kulturmidler. Gjeldende praksis i kommunen er at Nesseby idrettsråd får halvparten av 

kommunens samlede kulturmiddelpott til å fordele mellom henholdsvis VBK, ILAR og NIF. De 

siste årene har idrettsrådets praksis vært å dele tilgjengelig pott likt mellom de tre foreningene 

etter forutgående møte. Det ville, gitt det forestående jubileumsåret, være naturlig å forvente at 

VBK i anledning fordelingen av midler for 2016, ville fremme et spesifikt ønske om en 

forholdsmessig større andel av midlene stilt til idrettsrådets disposisjon. Eventuelt fremme 

tilsvarende argumentasjon ved tildelingen av midler for 2017.  

 

Økonomisk støtte til kommunens idrettslag utover årlig kulturmiddeltildeling skjer unntaksvis 

ved uforutsette hendelser og varslede investeringer. Eksempler på dette er støtte til nytt 

sikringsskap ved lysløypa i Varangerbotn, dyprens av kunstgressbane og etablering av 

varmestue og speakerbu ved lysløypa i Nesseby.  

 

Nesseby kommune har driftsavtaler med Finnmarksløpet og Tana/Varangerløypa. Dette bidrar i 

hovedsak til opprettholdelse av løypetraseer for hhv. hundekjøring og langrenn.  

Man har de siste tre-fire årene støttet VAKE med premier til en verdi av ca. 4-5000kr.  

 

Det er hevet over enhver tvil at Isak Saba Cup er et godt og viktig arrangement for barneidretten 

i regionen. Kulturbudsjettet i kommunen gir imidlertid ikke rom for en slik ekstraordinær støtte 

som VBK her søker om.  

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

Alt. 1:  Søknaden innvilges – formannskapet finner midler i andre budsjettområder. 

Alt. 2:  Søknaden avslås – formannskapet finner midler i andre budsjettområder til en verdi av                                      

ca. 4-5000kr.  
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Stab- og utvikling 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

24.03.2017 

2017/41-0 / 

223 

  Ole Petter Skoglund 

40440543 
olepetter.skoglund@nesseby.ko

mmune.no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 18/17 03.04.2017 

   

   

   

   

   

 

 

Søknad om støtte til sekretær/administrasjon - Næringsforening i Nesseby 

Administrasjonssjefens innstilling 

1) Formannskapet innvilger Sápmi Næringshage et tilskudd på kr. 30.000,- til dekning av 

administrative kostnader knyttet til oppstart og drift av Nesseby Næringsforening.  

2) Tilskuddet belastes ordinært næringsfond. 

3) Tilskuddet forutsetter halvårlig rapportering til Nesseby formannskap og deltakelse i 

prosessen med å utarbeide en strategisk næringsplan for kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

Varangerbotn, 24.03.17 

 

Marit Helene Pedersen  

Administrasjonssjef  

 

       

         Ole Petter Skoglund  

              Saksbehandler 
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Bakgrunn for saken 

Nesseby kommune mottok 18.01.17 søknad om økonomisk støtte på kr. 30.000,- til 

administrasjonsstøtte for Nesseby Næringsforening. Søker er Sápmi Næringshage, som ønsker å 

etablere en slik forening for næringslivet i kommunen. Om prosjektet skriver de:  
 

«Sápmi Næringshage ønsker å få i gang aktivitet i Nesseby Næringsforening. Vi ønsker å være 

"limet" med å fungere som administrasjon/sekretær/regnskap/kontor for Nesseby 

næringsforening. 

Vi ønsker snarest å samle næringslivet i Nesseby, og eventuelt Tana (egen søknad) til å få liv i 

næringsforeningen. Samtidig ønsker vi å finne først en engasjert leder som vil være frontfigur, 

før vi eventuelt leter etter andre styrekandidater... 

 - …Målet er å få opp felles engasjement i næringslivet. Sette opp aktuelle tematreff for det 

generelle næringslivet, men også bransjevise tematreff. Årsaken til at Næringshagen griper fatt i 

saken, er at vår erfaring er at noen bør være "limet" i organisasjonen, og da er det også lettere å 

få ressurspersoner til å stille i styret. 

Vi ønsker å samle kompetansen i næringslivet i en forening slik at den gjøres tilgjengelig for 

andre i næringslivet. Vårt ønske med dette er også få næringslivet i større grad jobbe 

sammen og gjøre hverandre gode.» 

 

Følgende kostnads- og finansieringsplan følger søknaden: 

 

Kostnadsplan:  

 

4 styremøter, 1 årsmøte, 4-6 temamøter   30000 

Høringsskriv, regnskap og startmøtekostnader  10000 

Sum kostnad       40000 

 

Finansieringsplan    

Tilskudd fra Nesseby kommune    30000 

Egenkapital       10000 

Sum finansiering      40000 

 

Vurderinger 

Næringslivet i Nesseby kommune har behov for et felles interesseforum for utveksling av ideer 

og erfaringer, og som katalysator for nyetablering og videreutvikling av næringslivet i 

kommunen. Primærnæringene i kommunen har egne interessegrupper, som beitelag, fiskarlag og 

reinbeitedistrikt. Noe felles forum for disse og øvrige næringsutøvere finnes imidlertid ikke pr. i 

dag. Et slikt initiativ om å etablere en næringsforening er derfor etter administrasjonssjefens 

oppfatning et godt redskap for samarbeid og nettverk på tvers av bransjer i næringslivet. 

Kostnads- og finansieringsplanene som foreligger, er utenfor det som normalt gir grunnlag for 

tilskudd fra kommunens næringsfond. Likevel er det snakk om en relativt beskjeden kostnad, 

målt opp mot potensialet en slik forening kan utløse for Nesseby kommunes næringsliv. Det 

foreslås at tilskuddet forutsetter halvårlig rapportering til Nesseby formannskap.  
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Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

 

1) Formannskapet innvilger Sápmi Næringshage et tilskudd på kr. 30000,- til dekning av 

administrative kostnader knyttet til oppstart og drift av Nesseby Næringsforening.  

Tilskuddet belastes «etter formannskapets bestemmelse» 

 

2) Søknaden avslås 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Teknisk virksomhet 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

13.03.2017 

2017/151-0 / 

223 

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 22 
oddleif.nilsen@nesseby.kommu

ne.no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 19/17 03.04.2017 

   

   

   

   

   

 

 

Skogbrukssjefen i Finnmark - søknad om midler til skogrydding langs riksvegen 

(Europaveg) 

Rådmannens innstilling 

1. Formannskapet bevilger kr. 15.000 til rydding av skog langs riksvegnettet/Europaveg. 

 

2. Bevilgningen utgiftsføres «Etter formannskapets bestemmelse» 

 

 

Varangerbotn, 17.03.17 

 

 

Marit Helene Pedersen 

  Administrasjonssjef 

    Oddleif Nilsen 

    Virksomhetsleder 
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Bakgrunn for saken 

Skogbrukssjefen i Finnmark har gjennom flere år ryddet skog langs riksvegnettet i flere 

kommuner i Finnmark.  Dette ønsker de å gjøre også i år.  Formålet med skogryddingen er å 

skape utsikt over landskapet samt å redusere faren for viltpåkjørsler. 

 

Det alterneres med å utføre skogryddingen mellom kommunene de ulike år.  De kommunene der 

skogrydding skal foregå i 2017, er Tana, Sør-Varanger, Karasjok, Porsanger, Kautokeino, Loppa 

og Nesseby. For Nesseby kommune gjelder dette Europaveg 6 og 75 da vi ikke har riksveger i 

kommunen. 

 

Tiltaket finansieres som et spleiselag mellom Skogbrukssjefen, Fefo, Mattilsynet, 

Fylkesmannen, Statens Vegvesen og kommunene. 

 

Totalbudsjettet for 2017 er på kr. 945.000, hvorav Statens Vegvesen går inn med kr. 350.000, 

Fylkesmannen med 250.000 og Fefo med kr. 150.000.  Det søkes om kr. 15.000 fra Loppa og 

Nesseby, mens det søkes om kr. 30.000 fra de øvrige kommunene.  

Vurderinger 

Nesseby kommune har vært med på dette spleiselaget i tidligere år.  Iflg. skogbrukssjefen har 

resultatene vært entydige, - flott landskap, langt færre viltpåkjørsler både på elg, småvilt og 

tamrein, samt bedre sikt for veifarende. 

 

Administrasjonssjefen foreslår det bevilges kr. 15.000 til tiltaket.  Kostnadene kan utgiftsføres 

«Etter formannskapets bestemmelse» 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Det bevilges ikke kr 15 000 kr til skogrydding. 

 

 

 

 

 



Side 13 av 22 

 

 

Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Teknisk virksomhet 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

23.03.2017 

2017/161-0 / 

P24 

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 22 
oddleif.nilsen@nesseby.kommu

ne.no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 20/17 03.04.2017 

   

   

   

   

   

 

 

Mietinen Maskin AS - søknad om nytt steinbrudd/uttak i Nyelv 

Administrasjonssjefens innstilling 

Nesseby kommune stiller seg positiv til at Mietinen Maskin AS får opsjon på området på 

sørsiden av E6 i forbindelse med etablering av et nytt steinbrudd. 

 

Området er i dag avsatt til LNFR-område i kommunens arealplan.  Med bakgrunn i 

bestemmelsene i arealplanen forutsettes det at det utarbeides reguleringsplan for området før 

eventuelle fysiske tiltak igangsettes. 

 

Prøvetaking for å kartlegge kvaliteten og finne de beste alternativet for drift av steinbruddet må 

det søkes om på ordinær måte. 

 

 

 

 

 

Varangerbotn 24.3.2017 

 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

 

                                                                                                  Oddleif Nilsen 

Virksomhetsleder teknisk 
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Bakgrunn for saken 

Mietinen Maskin AS har uttaksrett fra FeFo og driver i dag bruddet som er lokalisert ved Nyelv 

kai og inn mot natursteinbruddet. 

 

Bedriften ønsker å utvide bruddet grunnet økende etterspørsel etter kvalitetsmasser for bruk 

innen bygg og anlegg.   

I søknaden sies at det at med det forventede uttaket vil nåværende brudd være tomt i løpet av 10 

år.  For å sikre fremtidige arbeidsplasser og legge til rette for fremtidige investeringer i 

knuselinje, maskiner og utlastingsanlegg for båt, må de ha tilgang på masser i uoverskuelig 

fremtid.  

 

Mietinen Maskin AS ønsker en opsjon på området på sørsiden av E6 ved Nyelv.  FeFo er 

hjemmelshaver til området.  

 

Mietinen Maskin AS har vært i kontakt med Fefo vedr. utvidelse av dagens steinbrudd.  FeFo 

ønsker en forhåndsgodkjenning fra kommunen. 

 

 
 

Vurderinger 

Mietinen Maskin AS startet opp med uttak av stein i 2012 og har etter dette tatt ut stein i hht. til 

vedtatt reguleringsplan for steinbruddet.  De har også utbedret vegen ned (utkjøring fra E6) til 

kaia og utvidet bakarealene til Nyelv kai.  Nylig har de foretatt grunnboringer etter vann både 

ved anleggsbrakkene, sanitærbygget og ved kaia.  Det foreligger også planer om fremføring av 

strøm til kaiområdet. 

 

Bedriften har foretatt store investeringer for å kunne utvikle og videreføre driften ved bruddet.  

Bedriften har i dag 5 ansatte, hvorav 3 er registrert bosatt i Nesseby kommune. 
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Mietinen Maskin AS har hatt et godt samarbeid med Nesseby kommune og opptrådt på en 

meget seriøs måte. Administrasjonssjefen ser det som positivt at bedriften planlegger ut fra et 

langsiktig perspektiv. 

 

De som i dag kan ha interesser i det planlagt uttaksområdet er først og fremst reindriften. 

Bedriften har en god kommunikasjon og samarbeid med Reinbeitedistriktet og det forutsettes at 

samarbeidet fortsetter.  Eventuelle problemområder vil bli drøftet i forbindelse med 

reguleringsprosessen. 

 

I og med at det omsøkte området i dag ikke er regulert og følgelig er LNFR område må det 

foretas en omdisponering og det må utarbeides en reguleringsplan før fysiske tiltak kan 

iverksettes.  Administrasjonssjefen vil foreslå at Nesseby kommune stiller seg positiv til 

søknaden. 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Stab- og utvikling 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

13.03.2017 

2017/165-0 /  

  Sten Gøran Olsen 

40 44 05 07 
sten.olsen@nesseby.kommune.

no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 21/17 03.04.2017 

Gielddastivra/Kommunestyret  27.04.2017 

   

   

   

   

 

 

Innkjøp av ny brannbil 

Administrasjonssjefens innstilling 

Kommunestyret bevilger inntil kr. 1.000.000 til innkjøp av ny lett brannbil samt montering av 

ekstra pumpe med hurtigslukkerutstyr. 

 

Kostnadene utgiftsføres disposisjonsfondet. 

 

 

    Varangerbotn, 23.03.17 

 

 

      Marit Helene Pedersen 

        Administrasjonssjef   

        Sten Gøran Olsen 

              Brannsjef  
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Bakgrunn for saken 

 

Kommunens brannbil som er 37 år gammel har de siste årene hatt en del feil som er forsøkt 

reparert.  Under utrykning 9. mars i år fikk bilen motorhavari.   Bilen ble fraktet til verksted og 

det ble søkt etter feil.  Etter rapportene fra verkstedet har de ikke klart å finne deler til denne og 

kostnadene ved reparasjonen så stor at de foreslo å avslutte reparasjonen. 

 

Nesseby brann og redning har i dag 3 biler.  Den gamle brannbilen, 1 tankbil samt en eldre 

Peugeot partner som blir benyttet til å frakte redningsutstyr, kjettinger, klippeutstyr og diverse til 

bilredning. 

 

Brannbilen og tankbilen krever klasse C sertifikat, mens Peugeot Experten krever klasse B. 

 

Vurderinger 

Med bakgrunn i bilens alder og tilstand har vi valgt å avslutte videre arbeid på bilen.  

Kostnadene for å reparere bilen vil langt overstige bilens verdi.  Bilen er som nevnt 37 år 

gammel og har bl.a. ikke beteselter og er i generelt dårlig stand, hvilket betyr at sikkerheten for 

mannskapet er begrenset.  Det kan også nevnes at bilen er på over 3,5 tonn slik at kun 

halvparten av mannskapet har lov til å kjøre denne. 

 

I og med at kommunen i dag ikke har en operativ brannbil, er brannberedskapen ikke på plass.  

Konsekvensene av dette kan være katastrofale og liv kan gå tapt pga. dårlig brannberedskap.  

Det haster derfor veldig med å få en løsning på plass. 

 

Nesseby Brann og Redning har vurdert forskjellige alternativer: 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Alternativ 1: Det kjøpes inn en ny lett brannbil dvs under 3.5 tonn slik at alle 

brannmannskapene har lov til å kjøre denne. Denne kjøpes inn som fremskutt enhet, dvs en lett 

godt utstyrt brannbil som brukes til førsteinnsats under brann før hovedstyrken kommer. For at 

denne skal kunne fylle ut funksjonen til den gamle brannbilen så må denne kompletteres med 

ekstra pumpe i tillegg til hurtigslukkeutstyr som er standard noe som vil gjøre denne noe dyrere 

enn tidligere anslått. Kostnadsestimat for en slik bil vil være 800'-1 mill.  

 

Alternativ 2: Det kjøpes inn ny tung brannbil som dekker både brannslukking og 

bilredningsbehovene et moderne brannvesen har. En slik bil vil ha både vann, pumper og 

redningsutstyr alt på en plass, samt plass til 7 personer. Dette gjør oss imidlertid svært avhengig 

av de som har klasse C førerkort. Kostnadsestimat for en slik bil vil være ca 4,5 millioner. 

 

Alternativ 3: Reparere den gamle Jeep'en. Er usikker på prisoverslaget, men dersom det må 

byttes motor, pluss oppgradering slik at den er trygg å kjøre (setebelter og reparasjon av panser). 

Denne krever også klasse C førerkort siden den er over 3.5 tonn. Er veldig usikker på 

kostnadsestimatet men ny motor pluss oppgraderinger og arbeid muligens 100 000 kr, men vi 

sitter fortsatt igjen med den gamle brannbilen. 
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Konklusjon 

Det største ønsket til Nesseby Brann og redning er å satse på Alternativ 2.  Ulempen er 

imidlertid at det kreves førerkort klasse C, noe som gjør at beredskapen begrenses.  I tillegg er 

investeringen forholdsvis stor.  Vurderingen er da at brannberedskapen kan dekkes 

tilfredsstillende ved innkjøp av en ny lett brannbil – såkalt fremskutt enhet - med påmontert 

pumpe. 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Teknisk virksomhet 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

27.03.2017 

2014/863-0 / 

L33 

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 22 
oddleif.nilsen@nesseby.kommu

ne.no 

  

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 22/17 03.04.2017 

   

   

   

   

   

 

 

Mari-Ann Nilssen m/flere - klage på vedtak om avslag på dekning av saksomkostning 

Administrasjonssjefens innstilling 

Klagen tas ikke til følge.   

Krav om dekning av saksomkostninger i saken om Rasjok-hytta avslås. 

 

Begrunnelse:  

I klagen fremkommer det ingen nye momenter av vesentlig betydning for å få endret vedtaket. 

Formannskapet anser ikke at Adv. Mørkveds inntreden i saken var nødvendig for å få endret  

vedtaket.   

 

 

   Varangerbotn, 27.03.17 

 

 

   Marit Helene Pedersen 

   Administrasjonssjef 

 

        Oddleif Nilsen 

        Virksomhetsleder 
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Bakgrunn for saken 

I forbindelse med behandling av saken vedr. festepunkt for Rasjok-hytta, engasjerte familien 

Nilssen/Kero advokat Brynjar Mørkved til å påklage kommunens vedtak om avslag av 19.03.15. 

 

Formannskapet behandlet klagen i møte den 12.04.16, opphevet tidligere vedtak og tok klagen 

til følge.  Klagesaken har vært til behandling hos Fylkesmannen i Troms, som tok klagerne og 

kommunens medhold. 

 

På vegne av klientene sendte adv. Brynjar Mørkved den 18.04.16 krav om dekning av 

saksomkostninger på til sammen kr. 184.281,25.  Med arbeidet i forbindelse med klagesaken er 

kravet nå økt til kr. 226.750.   

 

Klagerne henviste til Forvaltningsloven § 36 som sier følgende 

«Når et vedtak blir endret til gunst for en part, skal han tilkjennes dekning for vesentlige 

kostnader som har vært nødvendige for å få endret vedtaket, med mindre endringen skyldes 

partens eget forhold eller forhold utenfor partens og forvaltningens kontroll, eller andre særlige 

forhold taler mot det» 

 

Kravet ble administrativt avslått den 22.04.16. 

 

Den 03.05.16 det administrative vedtaket påklaget og klagen ble fremmet for formannskapet den 

01.11.16. 

 

Formannskapet gjorde følgende vedtak i sak 76/16: 

Krav om dekning av saksomkostninger i saken om Rasjok-hytta avvises. 

 

Begrunnelse: Formannskapet anser ikke at Adv. Mørkveds inntreden i saken var nødvendig for 

å få endret vedtaket. 

 

Arild Wiltmann Kero, Egil Nilssen og Mari-Ann Nilssen påklaget vedtaket med bakgrunn i at 

kommunen benyttet ordet «avvises» i vedtaket.  Med det mente de at klagen ikke var 

realitetsbehandlet.  Som følge av dette gjorde formannskapet et nytt vedtak: 

 

Vedtak i F-sak 76/16 oppheves og erstattes av nytt vedtak: Krav om dekning av 

saksomkostninger i saken om Rasjok-hytta avslås. 

 

Begrunnelse: Formannskapet anser ikke at Adv. Mørkveds inntreden i saken var nødvendig for 

å få endret vedtaket. 

 

I brev av 08.03.17 har Mari-Ann Nilssen m/flere påklaget vedtaket.  I klagen skrives bl.a.: 

 

 I forbindelse med formannskapets behandling er det kommet frem at man er redd for at saken 

skal skape presedens, og at kommunen må betale saksomkostninger i flere fremtidige saker. Jeg 

tror ikke det finnes mange saker – om noen – som kan sammenlignes med vår både når det 

gjelder behandlingstid og feil forårsaket av forvaltningen.  

 

Det er kommunen som har ”rotet til saken” vår og påført oss problemer og kostnader. Saken 

startet i kommunen i 1989, og det første vedtaket ble fattet først i 2013. Dette, og de fire 

påfølgende vedtak var uriktige, se oversikten nedenfor.  

 Vedtaket av 31.1.2013; saken må behandles som en dispensasjonssak.  
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 Avslaget på vår klage, behandlet 31.5.2013.  

 Vedtaket av 5.9. 2013: avslag dispensasjon som verken var nødvendig eller omsøkt.  

 Avslaget på vår klage, behandlet 5.11. 2013.  

 

Vedtaket av 5.9. 2013 ble opphevet av FM i Finnmark 26.9. 2014 etter Sivilombudsmannens 

behandling.  

Vedtaket av 19.3. 2015, som var så å si likt vedtaket av 5.9.2013 som ble opphevet.  

 

I tillegg er det produsert flere saksfremlegg som ble trukket/utsatt. Saken vår er blitt uthalt i 

årevis og sendt frem og tilbake. Selv etter Sivilombudsmannens behandling fikk man ikke saken 

på rett spor. Først da vi fikk en advokat til å hjelpe oss virker det som kommunen skjønte at 

uthalingen ikke kunne fortsette lenger, og det ble fortgang i saken.  

 

Som tidligere nevnt har forvaltningsloven en bestemmelse om det offentliges plikt til å dekke 

utgifter som en person pådrar seg for å få endret uriktige forvaltningsvedtak.  

 

Forvaltningsloven § 36 første ledd lyder slik:  
”Når et vedtak blir endret til gunst for en part, skal han tilkjennes dekning for vesentlige 

kostnader som har vært nødvendige for å få endret vedtaket, med mindre endringen skyldes 

partens eget forhold eller forhold utenfor partens og forvaltningens kontroll, eller andre særlige 

forhold som taler mot det.” 

 

Hele klagen vedlegges saken. 

 

Vurderinger 

Klagerne har rett i at dette har vært en sak som har tatt tid.  Dette har imidlertid ikke betydning 

for retten til saksomkostninger. 

 

Saksomkostningene som kreves fra klagerne er dekning av egne advokatutgifter.  

Formannskapet har i tidligere vedtak begrunnet avslaget med at advokatens inntreden ikke var 

nødvendig for å få endret vedtaket. 

 

En kan ikke se at det i klagen fremkommer nye momenter av vesentlig betydning.  Det foreslås 

derfor å avslå klagen.  

 

Dersom forslaget blir vedtatt vil saken sendes Fylkesmannen til behandling. 
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